



Czaplinek, 28.06.2021 r.

Protokół z komisji Organizacyjnej, Rozwoju i Infrastruktury Gminy Czaplinek
w dniu 28.06.2021 r.

W dniu 28.VI.2021 r. zostało zwołane posiedzenie komisji Organizacyjnej, Rozwoju i Infrastruktury Gminy Czaplinek.

Lista obecności na zebraniu stanowi załącznik do niniejszego protokołu
(Załącznik nr 1)

Podczas zebrania przewodniczący komisji Sebastian Matułowicz poinformował, że przewiduje następujący porządek obrad dzisiejszej komisji:

1. Omówienie materiałów na sesję.
2. Sprawy różne.

Ad 1) Projekt uchwały druk nr 337/21- **Radny Wacław Mierzejewski** poprosił, aby podczas sesji **Burmistrz** odniósł się do opinii poszczególnych klubów radnych dotyczących tej uchwały.

Projekt uchwały druk nr 338/21 - omówiła pani **Manuela Nowak** – bez uwag,

Projekt uchwały druk nr 339/21 – przedstawił przewodniczący komisji rewizyjnej – bez uwag.

Projekt uchwały druk nr 334/21 – omówiła pani **Izabela Kolczyńska**. **Radny Michał Olejniczak** poinformował, że może w planie warto ująć pracownię lokalnego stolarza pana Szatkowskiego. **Radny Sebastian Matułowicz** zapytał się, jakie były kryteria doboru poszczególnych wniosków do zmian w planie zagospodarowania przestrzennego. **Pani Izabela Kolczyńska** poinformowała, że było brane pod uwagę kryterium finansowe-czyli koszty, jakie będzie musiała ponieść Gmina wprowadzając zmiany, zgodność proponowanych zmian z studium zagospodarowania przestrzennego, kiedy ostatnio plan był zmieniany oraz ilość wniosków z danego obszaru oraz konsekwencje finansowe dla Gminy po wprowadzonych zmianach.

Projekty uchwał druk nr 335/21 oraz 336/21- omówiła pani **Izabela Kolczyńska**. **Radny Sebastian Matułowicz** zapytał się o koszty wprowadzenia proponowanych zmian w druku 335/21. **Pani Izabela Kolczyńska** poinformowała, że koszt wprowadzenia tych zmian to kwota 4500 zł.

Projekt uchwały 340/21 – omówiła pani **Edyta Jawdyńska** - bez uwag.

Projekt uchwały 341/21 - omówiła pani **Edyta Jawdyńska**. **Radny Marcin Czerniawski** poinformował, że ta ulica przewidziana jest do przebudowy i warto byłoby odstąpić od wydzierżawiania tej komórki, która jest przedmiotem uchwały. **Pan Marek Młynarczyk** poinformował, że w planach jest modernizacja tej ulicy. **Radny Sebastian Matuło** poinformował, że to jakieś nieporozumienie. Dlaczego już teraz mamy wyjąć dzierżawę skoro remont tej drogi jest dopiero w planach. Możemy przecież zawrzeć umowę dzierżawy na krótszy okres lub z opcją wypowiedzenia, jeżeli będziemy modernizować tę ulicę. Jeżeli teraz wyjmemy najemcy, to może się okazać, że najemca nie będzie mógł korzystać z obiektu, Gmina nie będzie miała wpływu a my nie podejmiemy do remontu tej ulicy przez najbliższe 10 lat.

Projekt uchwały 342/21 – omówił **Burmistrz** - bez uwag,

Projekt uchwały 343/21 – omówił **Burmistrz** - bez uwag,

Projekt uchwały 344/21- omówiła pani **Edyta Jawdyńska** - bez uwag,

Projekt uchwały 345/21 - omówiła pani **Manuela Nowak**. **Radny Wacław Mierzejewski** poinformował, że w projekcie uchwały brakuje jednego paragrafu. **Radny Maciej Bernat** zadał pytanie czy wszystkie zmiany muszą być w jednej uchwale. **Radna Ewa Sobczak** zapytała o zakres prac w amfiteatrze. **Radny Grzegorz Gabrys** zadał pytanie, kto wnioskował o wprowadzenie zadania polegającego na wykonaniu projektu OSP w Siemczynie. **Radna Anna Minkiewicz** zapytała się, dlaczego nie zmniejszamy deficytu. **Radny Sebastian Matuło**, dlaczego z własnych środków finansujemy projekt budowy PSZOKU- ościenne gminy na to zadanie otrzymały wsparcie finansowe. **Radny Sebastian Matuło** zapytał się, na jakie imprezy zostają przeznaczone środki z paragrafu 92109.

Radni otrzymali następujące odpowiedzi na zadane pytania - **Radny Maciej Bernat** - zmiany muszą być wprowadzone jedną uchwałą. **Pan Marek Młynarczyk** przedstawił zakres prac, które mają być zrealizowane na amfiteatrze. **Pan Michał Olejniczak** poinformował, że strażacy z OSP wystąpili z wnioskiem o przygotowanie projektu budowlanego strażnicy. **Burmistrz** odpowiedział **Radnej Annie Minkiewicz**, że musimy część zadań zrealizować. **Pan Marek Młynarczyk** poinformował, że będziemy starali się o wsparcie finansowe podczas realizacji zadania polegającego na budowie PSZOK-u. **Księgowa z CZOK** przedstawiła zebrany zakres działań, które będą realizowane w najbliższym czasie a do realizacji, których niezbędne są środki finansowe. Wyjaśniła też zebrany sytuację dotyczącą konfliktu z byłym pracownikiem CZOK-u.

Projekt uchwały 346/21- omówiła pani **Manuela Nowak** - bez uwag.



Ad 4) W sprawach różnych radni przegłosowali wniosek złożony przez pana A. O. dotyczący wykupienia części działki nr 156 o pow. 310 m² w obrębie Machliny.

Wszyscy radni obecni na komisji (9 osób) zagłosowali za wnioskiem złożonym przez pana A. O.

Radny Wacław Mierzejewski zadał pytanie związane z stawkami opłat za wodę i ścieki. Prezes ZGK odpowiedział jak wygląda obecnie sytuacja z stawkami opłat za wodę i kanalizację.

Radna Ewa Sobczak poinformowała, że warto, aby radni Rady Miejskiej w najbliższym czasie udali się do OSW, bo tam narasta konflikt między Bractwem Żeglarskim a pracownikami Referatu Sportu.

Radna Anna Kucharczyk zaprosiła wszystkich radnych na festyn w dniu 01.07.2020 r. organizowany w miejscowości Machliny o godzinie 16.00

Protokół sporządził
Sebastian Matułowicz

Przewodniczący Komisji

